

Buletin

e-ISSN: 2600-8289

Jamadilakhir- Rejab 1443/ Febuari 2022

ACIS



Semangat
KESUKARELAWANAN
Bantu Membangunkan
Kepimpinan Mahasiswa
Pasca-Pandemik

eISSN 2600-8289



9 772600828001

Latihan Industri Membuka Minda Pelajar

Oleh: **Noor Radhwa binti Marwan**

Pelajar Diploma Pengurusan Halal, UiTM Cawangan Negeri Sembilan

JOHOR BAHRU Pada 9 Ogos 2021 bermulanya latihan industri di syarikat Amici sebagai pelajar daripada jurusan Pengurusan Halal. Ia merupakan pengalaman yang berharga apabila dapat bekerja di dalam industri secara bersemuka di musim pandemik ketika ini. Saya adalah seorang pelajar UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Kampus Kuala Pilah. Namun memilih untuk bekerja di tempat kelahiran sendiri iaitu Johor. Kos pengangkutan untuk ke Amici agak tinggi tetapi masih berdaya untuk meneruskan latihan industri sehingga selesai.



Latihan industri memberikan banyak manfaat kepada pelajar khususnya kepada saya di mana ia mendedahkan kepada pelajar terhadap teknologi terkini serta alam pekerjaan sebenar seperti menguruskan permohonan halal dan memastikan industri menjaga integriti halal. Amici Events & Catering Sdn Bhd merupakan sebuah syarikat yang menyediakan perkhidmatan katering dan produk makanan. Ia mempunyai dua bahagian dapur dengan kaedah penyediaan tertentu iaitu 'hot kitchen' dan 'cold kitchen'. Disebabkan musim pandemik, maka hanya 'cold kitchen' yang beroperasi untuk menghasilkan produk pastri dan bakeri. Amici Malaysia ini mempunyai ibu pejabat di Singapura.

Terlibat dalam permohonan baru Halal, menjaga keperluan IHCS, mengemaskini dokumentasi Halal, memastikan semua pekerja dapur mematuhi piawaian keselamatan makanan dengan ketat dan sebagainya adalah di antara dekripsi kerja yang dilakukan di Amici sepanjang tempoh praktikal. Banyak perkara baru yang dapat dipelajari di Amici, antaranya adalah mempelajari cara mengemaskini dokumen halal, mengemaskini sijil halal bahan mentah yang



telah tamat tarikh luput daripada pembekal, membuat pemeriksaan ke atas setiap bahan mentah di dapur, *dry storage room*, *chiller room* dan *freezer room*. Selain itu, membina rekod yang diperlukan berdasarkan standard halal, berpengalaman untuk berbincang bersama perunding halal dari Global Haltech, menguruskan serta memantau perkhidmatan pembersihan di premis dan kursus pengendalian makanan yang diadakan untuk pekerja dapur.

Di samping itu, dari sudut komunikasi dan kemahiran bersosial di tempat kerja, saya telah mempelajari ilmu baru di mana apabila kita tidak tahu dan ragu-ragu mengenai sesuatu, jawapan 'maaf, izinkan saya semak terlebih dahulu, sekiranya jelas saya akan maklumkan semula' merupakan ucapan yang lebih tepat berbanding mengucapkan 'saya tidak tahu'. Oleh itu, setiap perkara baru ataupun teguran yang diterima semasa bekerja perlulah diterima baik dan diambil iktibar untuk membentuk diri yang lebih baik di masa akan datang.

